
 

 

 

 

 

 
 
 
 

‘s-Hertogenbosch, 5 februari 2018 
 
Aan het college van Gedeputeerde Staten 
van Noord-Brabant 
Postbus 90151 
5200 MC ‘s-Hertogenbosch 
  
Onderwerp: schriftelijke vragen ex artikel 30 van het Reglement van Orde 
 
Betreft: solidair met Groningen 
  
Geacht college,  
 
Het kabinet heeft gesproken: de gasproductie in Groningen wordt fors teruggeschroefd. 
Waarschijnlijk is dit een volgende stap naar het einde van het Groningse gastijdperk. Eindelijk 
gerechtigheid voor onze Groningse vrienden. 
 
Het CDA Brabant realiseert zich daarbij overigens dat de consequenties groot zijn. Maar ook in 
dit dossier is solidariteit een werkwoord. De komende jaren zullen ook steeds meer Brabanders 
versneld van het gas gaan. In een uitzending van het consumentenprogramma Kassa op 3 
februari jl. werd duidelijk dat mensen die het gas vaarwel willen zeggen met afsluitingskosten te 
maken krijgen. Deze verschillen nogal per netbeheerder.  
 
Het lijkt nogal een willekeur hoe netbeheerders hierop acteren. Het CDA zou graag zien dat 
Brabanders die van het gasnet af willen dit kosteloos kunnen realiseren. Temeer daar mensen 
die gasloos verder gaan al met een forse investering te maken krijgen. 
 
Wij vragen u als aandeelhouder van Enexis daarom het volgende: 
 
1. Wilt u in kaart brengen hoe Enexis opereert ten opzichte van andere netbeheerders waar het 

gaat om het opzeggen van de gaslevering? Wilt u bij deze vergelijking in ieder geval Stedin 
betrekken? 

2. Bent u het met ons eens dat Brabanders, die voorop lopen met een gasloze woning, niet 
ontmoedigd zouden moeten worden door een forse rekening voor afsluiting? 

3. Bent u bereid hierover met Enexis in gesprek te gaan met als doel het kosteloos stopzetten 
van de gaslevering? 

4. Wilt u ons van de uitkomsten in kennis stellen? 
5. Hoe kijkt u, gelet op de enorme opgave waar ons land voor staat, aan tegen het feit dat nog 

steeds nieuwbouwwoningen en bedrijfspanden worden voorzien van een gasaansluiting? 
6. Hoe bent u voornemens hier de komende tijd mee om te gaan? 

  
Wij zien de antwoorden op deze vragen graag tegemoet, waarvoor bij voorbaat zéér bedankt! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de CDA-fractie, 
 
Roland van Vugt 
Ton Braspenning 


